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Weer een paar uur op het steigertje

  

Vandaag weer naar de waterweg geweest.
Wou nog eens kijken of ik gul kon vangen.

  

  

  

Het was een zalige blauwe lucht.
En de wind was ook best rustig.

  

      

  

Had er weer veel zin in.
Zou niet lang gaan vissen dus snel
50 pieren gehaald bij Avicentra.
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  Hengels lagen snel weer op ze plek.En het vissen kon beginnen.Al vrij snel had ik beet.En een kleine gul kwam op de steiger van een 20 cm.Die hebben we snel weer laten zwemmen.En ik had de lijn nog niet strak gedraait na het inwerpen ofde rechter hengel stond te dansen op de steun.Hier ving ik gelijk een mooie gul aan van 52 cm.Deze bleef in de emmer voor de kibbelingen.Na deze hengel in gegooit te hebben ving ik niet veel later aan de linker hengel een mooie wijting van flink in de 30 cm.Het begin beloofd veel goeds vandaag.Maar toen viel het stil.  Er stond naast de kering nog een visser .  

En het was echt een heerlijk weertje met de zon er ook weer bij.Als de zon zo op de kering schijnt is het echt een inposant bouwwerk.  

  Zo sta ik een paar uurtjes lekker te vissen.Maar niets te vangen.Af en toe aas verversen maar er kwam geen vis bij.Op de rechter hengel een mooie aanbeet.En het voelde gelijk als gul...maar me lood loopt vast.En ik verspeel de hele onderlijn inclusief gul.Dat is balen maar dat komt wel vaker voor op de waterweg.Dan gaat de zon weg enhet wordt beduidend kouder.Je kan op de volgende foto's gewoon zien dat het dan kouder wordt.  

  

  Ik krijg nog bezoek van Paul .Deze had een gaatje tussen ze werk door om even te komen kijken.En toen Paul weg was kwam Rico van de Zeenaald  ook langs wippen.Dat liet de tijd wat sneller gaan want de aanbeten waren er op dat moment niet meer.

  Wel uitzicht op af en toe hele mooie boten die passeren.En uiteraard ook de container vaart komt vaak voorbij.  

Bij deze boot dacht ik even dat het niet goed ging bij de waterkering.De volgende foto laat zien waarom ik dit dacht...  

  Vanaf mijn oog punt gezien leek het dat deze twee schepen op mekaar gingen botsen.Ik stond al met de camera klaar om dit vast te leggen.Maar het was optisch bedrog van het gezichtspunt waar ik stond.Het ging gelukkig goed want dat zou echt een ravage opgeleverd hebben zo in de nouwe doorgang.  
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  De zon ging onder .Dus werdt het tijd om in te pakken.Heb nog twee kleine wijtingen op de kant gehad .Maar die mogen een stuk door groeien.Weer een lekker dagje gevist en weer gul gevangen.En daar doen we het voor..  ;-)  Tot de volgende sessie:  Marcel Mos    
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